

TINDAKAN YANG PERLU DIAMBIL OLEH CALON SESI II : 2023/2024

PENGAJIAN PERINGKAT DIPLOMA

KATEGORI : Lulusan SPM 2019 dan sebelum, Lulusan Pra Diploma Politeknik, Lulusan Sijil Kolej Komuniti, Lulusan Sijil Institut Kemahiran Mara dan Lulusan Sijil Kemahiran Malaysia (Tahap 3)

BIL	TINDAKAN
1	<p>Menghantar set borang jawapan tawaran dan salinan dokumen/sijil yang berkaitan ke Politeknik Port Dickson (PPD) dalam tempoh 7 (Tujuh) hari bekerja (bermula 05 Januari 2024) dengan menggunakan perkhidmatan kurier seperti Poslaju, Skynet, J&T, GDex dan sebagainya ke alamat:</p> <p>Jabatan Hal Ehwal Pelajar, Politeknik Port Dickson, KM 14, Jalan Pantai, 71050 Si Rusa, Negeri Sembilan. (Per: Penghantaran BJT)</p> <p>**Pastikan hanya nombor telefon yang terkini yang dicatatkan pada Borang Jawapan Tawaran.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Lulusan SPM 2019 dan sebelum <ol style="list-style-type: none"> a) Tuliskan alamat email dan no.tel terkini pada bahagian bawah Borang Jawapan Tawaran (BJT). ● Lulusan Pra Diploma Politeknik, Sijil Kolej Komuniti, Sijil IKM & SKM Tahap 3 <p>Dokumen Tambahan :</p> <ol style="list-style-type: none"> a) Transkrip Peperiksaan (rumusan keputusan sepanjang pengajian peringkat sijil) atau Keputusan Peperiksaan Setiap Semester Termasuk Keputusan Latihan Industri. b) Surat Pengesahan Tamat Pengajian (sekiranya belum konvokesyen). Surat ini boleh diperolehi daripada IPT Lama. c) Tuliskan alamat email dan nombor telefon terkini pada bahagian bawah Borang Jawapan Tawaran (BJT).
2	<p>Jabatan Hal Ehwal Pelajar, PPD akan menghantar email Maklumat Pendaftaran Pelajar Baharu Sesi II : 2023/2024 (Diploma : Lulusan SPM 2019 dan sebelum & Lulusan Selain SPM) kepada setiap calon pelajar secara berperingkat mulai 10 Januari 2023 setelah selesai memproses Borang Jawapan Tawaran (BJT). Maklumat pendaftaran tersebut mengandungi Maklumat Am, Pembayaran Yuran, Pendaftaran Pelajar dan Minggu Transformasi Siswa. Sebarang pertanyaan, hubungi Jabatan Hal Ehwal Pelajar di talian 06-662 2036/2011/2014 atau emelkan ke alamat pengambilan@polipd.edu.my</p>
3	<p>Mengambil tindakan berdasarkan Maklumat Pendaftaran Pelajar Baharu Diploma Sesi II: 2023/2024 (Lulusan SPM 2019 dan sebelum, Lulusan Pra Diploma & Lulusan Selain SPM) yang diterima melalui email..</p>
4	<p>Melapor diri dengan merujuk kepada Maklumat Pendaftaran Pelajar Baharu Diploma Sesi II: 2023/2024 (Lulusan SPM 2019 dan sebelum, Lulusan Pra Diploma & Lulusan Selain SPM) yang diterima melalui email.</p>